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dr. Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Milyen ütemezésben kerül sor a vasúti átjárók korszerűsítésére Győr - Moson - Sopron
Megyében? címmel, a Házszabály 91 .§ . alapján kérdést kívánok feltenni dr. Csillag István
miniszter úrnak, melyre ülésen kívül, írásban várom Miniszter Úr válaszát .
Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban egyre több vasúti szerencsétlenségről hallottunk a híradásokból. A
balesetek egyik oka az volt, hogy a vasúti átjárók felszerelései elavultak, régiek és ezek a
berendezések - sokszor emberi mulasztások következtében- nem biztonságosak . Milyen
ütemezésben kerül sor a vasúti átjárók korszerűsítésére? Győr- Moson - Sopron Megye 6 .sz .
választókerületéből szerepel e vasúti átjáró felújítása a Minisztérium terveiben? A megye
vasúti átjáróit illetően számíthatunk e felújításokra?
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